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U s n e s e n í  č. 3 / 2 0 0 9
ze zasedání Zastupitelstva obce 

konaného dne 28.4.2009
I. ZO bere na vědomí: 
1.  Informaci zástupců města Jeseník starosty Mgr. Petra Procházky a zastupitele Ing. Perutky 
 o výstavbě wellness centra v Jeseníku. 
2.  Informaci starosty obce o dotaci na rekonstrukci lesní cesty Peterkova. 
3.  Připomínky p. Čopjana ohledně přípojky plynu k jeho RD. 
4.  Připomínky p. Dolanského ke špatnému stavu silnice I/44. 

II. ZO schvaluje: 
1.  Revitalizaci okolí kostela - variantu č. 2 předloženou architektem Vrublem – bez 
 vody, bez atrakce (koule), snížený počet laviček – (nerez-ocel), informační tabule. 
2.  Převod p.č. 31 v k.ú. Česká Ves výběrovým řízením – obálkovou metodou p. Janu 
 Plevovi, Dukelská 945/30, Jeseník za cenu 351,- Kč/m2 s předkupním právem obce 
 Česká Ves. 
3.  Převod p.č. 575, 576 v k.ú. Česká Ves výběrovým řízením - obálkovou metodou 
 (více zájemců). Termín předložení obálek - na příštím zasedání ZO v zalepené obálce. 
 Nabídka musí obsahovat jméno žadatele, cenovou nabídku za m2, podpis žadatele. 
 Minimální cena je 40,- Kč/m2. V případě rovnosti nabídek proběhne okamžitě na 
 tomtéž zasedání ZO druhé kolo předkládání nabídek.  
4.  Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a právu provést stavbu 
 č. IE-12-8001813/1 mezi obcí Česká Ves a ČEZ Distribuce a.s., Teplická 874, Děčín. 
5.  Rozpočtovou změnu – přijetí daru od fi rmy CAMPA-NET a.s. se sídlem v Jeseníku, 
 28. října 892/11, IČ: 27770567 příjem 500 000,- a vydání dle dodatku č.1 k této 
 Smlouvě o poskytnutí části výtěžku z loterií nebo jiných podobných her ve výši 
 500 000,- Kč.  
6.  Odstoupení paní Ivy Činčalové z Výboru pro rodinu a školu a na její místo jmenuje 
 paní Alexandru Baudisovou. 
7.  Projekt dětského hřiště na místě bývalého rybníka zapracovat do 2. změny Územního 
 plánu obce Česká Ves a koupi pozemku po schválení změny ÚP. 

III. ZO ukládá: 
3/3 Starostovi obce kontaktovat Regionální poradenskou agenturu s.r.o. Brno ohledně 
 schůzky zástupců obce Mgr. J. Jermáře, PaedDr. F. Svačiny, Ing. L. Kaliny, Ing. I. Žaluda 
 a Ing. L. Rába na téma Krytý bazén Česká Ves a připravit podklady z tohoto jednání 
 do dalšího zasedání Zastupitelstva obce. 
3/4 Místostarostce obce prověřit možnost fi nančního příspěvku p. Čopjanovi na vybudování 
 plynové přípojky k jeho RD u Sociálního odboru MěÚ Jeseník.
3/5 Starostovi obce jednat u ŘSD ohledně opravy silnice I/44 od obchodu Hruška po 
 Písečnou a iniciovat výstavbu obchvatu obce u Krajského úřadu Olomouckého kraje. 

Ze zasedání Zastupitelstva 
obce dne 28.dubna 2009

Zasedání v hotelu Zlatý Chlum se zúčastnilo 14 zastupitelů, M. Pipek byl omluven, P. 
Blahušek v průběhu jednání odešel. Občanů bylo 14, jako hosté se zúčastnili jednání 
starosta Jeseníku Mgr. Petr Procházka a člen zastupitelstva Ing. Pavel Perutka.

Vážení spoluobčané, 

tak jak se „vaří“ naše hlavní politická scé-
na, podobné manýry postupně pronikají, 
dle informací kolegů starostů, i do komu-
nální sféry. Podobně je tomu i v naší obci. 
Po volbách vzniklá opozice nepracuje 
konstruktivně, ale spíše destruktivně. Pří-
kladem může být výstavba lanovky, sběr-
ného dvora, částečně se to projevilo při 
plánu revitalizace okolí kostela či zajišťo-
vání opravy lesní cesty v našem lese. 
Občanům podávají neúplné, často zkres-
lené a neobjektivní informace. Příkladem 
je článek otištěný na jiném místě, adreso-
vaný p. Z. Zerzáňovi, předsedovi správní 
rady Sdružení cestovního ruchu – Jesení-
ky, od p. PaedDr. Františka Svačiny. Od-
pověď p. Zerzáně je rovněž otištěna na 
jiném místě. Obrázek a závěry nechť si 
udělá každý sám. 
Nevím ovšem, z čeho odpůrci výstavby 
provedli procentní stanovení souhlasu či 
nesouhlasu občanů, když se na zastupi-
telstvu obce prokázalo, že podpisová akce 
byla částečně zfalšována (dokonce i pod-
pisy některých zastupitelů). Také mi není 
jasný smysl vzniku Občanského sdružení 
za ochranu zájmů občanů Česká Ves. Mám 
dojem, že toto sdružení vzniklo ze snahy 
úzkého okruhu lidí. Myslím, že p. Zerzáň 
ve své odpovědi p. Svačinovi to napsal 
srozumitelně pro každého. Do minulých 
voleb jsme se všichni snažili, i když jsme 
často měli různé názory, zvelebovat naši 
obec společně. Dnes mi to připadá, že 
chceme, aby se toho v obci dělo co nejmé-
ně. Je to snad již volební taktika? 
Toto já musím jednoznačně odmítnout. 
Přiznám se, že mě nesmírně mrzí ta zloba 
a zášť a s tím přicházející ztráta paměti, 
která se teď projevuje ve vystoupeních 
některých zastupitelů. Srdce mi to nebere. 
Kladu si otázku, jestli je to postupujícím 
stářím, jestli je to ztrátou paměti, jestli je 
to z neznalosti nebo jestli se nenaplňuje 
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Průběh zasedání tentokrát je vcelku zbytečné popisovat podrobněji. Část našich čtenářů 
se asi seznámila s komentářem v Jesenickém týdeníku, i když vůči němu lze mít výhrady. 
Dále, což je podstatné – uveřejňujeme dnes i ofi cielní Usnesení z jednání. Mimo to se 
důležitých projednávaných bodů týkají i další příspěvky ve Zpravodaji. Na doplnění 
těchto informací proto uvedu jen pár postřehů:
Přítomní očekávali, že jesenická delegace jasně řekne o účelu své návštěvy. K tomu 
nedošlo, ale z vystoupení vyplynulo, že přišli přesvědčit zastupitele o potřebě, účelnosti 
a výhodách jesenického projektu Regionálního wellnes centra (RWC) v Jeseníku. Je 
samozřejmé, že souběžný provoz našeho Krytého bazénu, zvláště kdyby se modernizoval, 
by byl konkurencí. Ať už v provozu, nebo při obstarávání zafi nancování. (Pozn.: možná 
by se o naše zaměstnance postarali). 
V rozhodování o umístění sběrného dvora nastala patová situace. Proti umístění na 
obecním pozemku je majitel sousedního, který má obavy z jeho provozu. Další navržené 
místo komplikuje nákladný výkup pozemků.
Připomínka od občana, že by bylo logičtější a hospodárnější, aby se Jeseník spíš zaměřil 
na modernizaci stávajícího venkovního bazénu – třeba včetně přitápění, a fi nance 
přesunul na modernizaci krytého v Č. Vsi, byla od hostů „smetena“.
Město Jeseník má mít v červnu již hotový projekt na RWC za 12mil. Kč. S výstavbou 
chtějí začít ihned, aby k jeho otevření došlo do konce roku 2010. 

Z. Černý  

Den rodin v naší obci
V pátek 15. května jsme společně oslavili Den rodin a to již po třetí v naší obci.
Akce se konala pod hlavičkou Výboru pro rodinu a školu, pod záštitou pana starosty 
obce a ve spolupráci se ZŠ v České Vsi. A díky této spolupráci dostal Den rodin tu 
pravou podobu. Paní ředitelka ZŠ Z. Blišťanová s učitelkami B. Sobalovou, M. Uh-
říkovou, I. Jáskovou, D. Černilovou, N. Horákovou, I. Skřivánkovou, E. Šindlero-
vou, J. Procházkovou a M. Janíčkovou motivovaly děti ze svých tříd a ty nakreslily 
nebo napsaly (česky i anglicky)jak vidí svoji rodinu. Výkresů a písemných prácí 
bylo hodně, jedna lepší než druhá a vybrat z nich tu vítěznou nebylo vůbec snadné 
a tak poděkování patří všem, kteří pracovali i těm, kteří vybírali vítězné práce.

Vítězové dostali z rukou paní místarostarostky A. Krčmářové pěknou knihu a určitě si 
odnesli hezký pocit, že svoji rodinu dobře představili. Jsou to tito žáci: A. Dostál, L. 
Brejza, P. Jedlička, V. Gnidová, S. Kolbová, M. Vondálová, A. Jedličková, M. Pruch-
nická, E. Pospíšilová, S. Zbořilová, E. Marcinová, L. Dostálová, F. Jati, A. Machová, 

Informace o 
vzniku „Sdružení 

za ochranu zájmů 
občanů  Česká Ves“

Dne 23. 3. 2009  schválilo Ministerstvo 
vnitra stanovy  Sdružení za ochranu zájmů 
občanů Česká Ves, zaregistrovalo sdru-
žení a přidělilo sdružení IČO 26564211. 
Sdružení vzniklo na základě společenské 
poptávky, která vyplynula z amatérsky 
provedeného zjištění veřejného mínění  
občanů obce, ve vztahu k výstavbě skia-
reálu. Občané nesouhlasící s výstavbou 
skiareálu (Max areny), stvrdili svůj názor 
podpisem. Jedná se o 40%  aktivního oby-
vatelstva, 30-ti % aktivního obyvatelstva 
je výstavba skiareálu lhostejná, 20% ak-
tivního obyvatelstva souhlasí s výstavbou, 
10% nesouhlasí s výstavbou, ale z růz-
ných důvodů odmítlo svůj názor stvrdit 
podpisem. V současné době je hlavním 
cílem sdružení, ochrana zájmů občanů 
obce před možnými důsledky výstavby 
skiarealu na Zlatém Chlumu a činnost za 
účelem ochrany ochrany přírody na území 
obce Česká Ves. Toto občanské sdružení 
má právo se zúčastnit správních řízení, 
vedených ve věci Max areny, Chráněnou 
krajinnou oblastí Jeseníky a Odborem vý-
stavby v Jeseníku, jako dotčený subjekt do 
nich vstupovat se svými požadavky a tím 
ovlivnit budoucnost celé akce. CHKOJ  
vydalo 4. 8. 2008 ke změně územního 
plánu obce Česká Ves nesouhlasné sta-
novisko. Změna územního plánu č. 1 se 
prováděla jen z důvodu výstavby skiarelu 
na Zlatý Chlum a stála obecní pokladnu 
již 300 000 Kč. Pokud nebude zastavena, 
bude obec zbytečně platit nejméně dalších 
100 000 Kč. Je všeobecně známo, že vý-

to freudovské rčení: „Nejvíce nenávidíme 
toho, kdo nám nejvíce pomohl nebo komu 
jsme nejvíce ublížili“. 
Ve „Slově starosty“ jsem se vždycky sna-
žil obec sjednocovat, své jednání podřizuji 
po celou dobu tomu, aby obec vzkvétala. 
Není mi zapotřebí se nechat urážet, pode-
zírat a osočovat těmi (což se v poslední 
době stalo snad módou), kteří pro obec ne-
dělají nic nebo se jen snaží naoko něco dě-
lat. Jestli to je snad již předvolební taktika, 
tak toto jako voliči sledujte a uvažujte. 
Znovu opakuji, že nejsem nikomu nic dlu-
žen a jestli má někdo pocit, že je mu ubli-
žováno, nechť se za mnou zastaví. 
Nechci tímto slovem nikoho urazit, ale 
chci, aby konečně nastala komunikace 
mezi lidmi, aby si lidé přestali závidět, 
aby si lidé uvědomovali, kdo to s obcí 
myslí upřímně nebo kdo tu upřímnost je-
nom předstírá. 

Váš starosta 
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D. Černá, N. Točoňová – všem patří upřímné blahopřání a poděkování. Věřím, že 
najdeme způsob, jak práce dětí představit i Vám, kteří jste nemohli přijít.
Poděkování patří také paní učitelce Havlové z ZUŠ Jeseník, že připravila s svými 
žákyněmi Anetkou Fojtů a Evelínkou Pospíšilovou pěkné hudební zahájení našeho 
setkání.
Velmi krátce byl představen projekt Obec přátelská k rodině, ke kterému se naše 
obec přihlásila. Přihlášku připravuje Výbor pro rodinu a školu při ZO Česká Ves a o  
dalších krocích se budete dozvídat průběžně v dalších číslech Zpravodaje.

Závěrem byla představena malá expozice o minulosti i současnosti naší obce, kte-
rou připravili R. Janas a paní kronikářka obce Dittrichová. Oběma patří dík 
za čas i velké nadšení, s jakým expozici připravovali. A z diskuzí vyplynulo, že 
práce budou pokračovat, že naše obec svoji historii má a my se ji postupně naučíme 
znát. Vždyť bez znalosti minulosti není budoucnosti!
S expozicí se určitě seznámí v hodinách dějepisu žáci naší školy a pokud bude mít 
zájem veřejnost, tak věřím, že způsob, jak ji zpřístupnit, se najde.
Závěrem bych ještě jednou chtěla poděkovat paní ředitelce ZŠ v České Vsi, uči-
telkám, které se zapojily za invenci a ochotu spolupracovat a A. Baudisové a Mgr. 
Jiřímu Trunečkovi za pomoc při realizaci akce.

Nashledanou při podobné příležitosti v roce 2010!
Za Výbor pro rodinu a školu 

při ZO Česká Ves M. Novotná.

stavba skiareálu nemá ani podporu Okres-
ní hospodářské komory v Jeseníku.
Podporu tomuto sdružení můžete vyjádřit 
účastí na akcích a jednáních týkajících se 
Max areny a ochrany přírody na území 
naší obce nebo vstoupit osobně do tohoto 
sdružení. Neplatí se žádné příspěvky, stačí 
se jednoznačně přihlásit k cílům sdružení 
a můžete se svojí účastí, svými podněty a 
návrhy aktivně podílet na činnosti sdru-
žení. Přihlásit se můžete osobně u členů 
výboru nebo telefonem či mailem u kon-
taktní osoby. Jsou to tito občané:
Jiří Podlaha - předseda sdružení, Ing. Mi-
lena Novotná - mluvčí sdružení, Ing. Jan 
Hutyra-revizor sdružení, MUDr. Robert 
Procházka-člen výboru sdružení, Ing. Li-
bor Ráb-člen výboru sdružení, PaedDr. 
František Svačina-jednatel sdružení a kon-
taktní osoba – tel.č.: 724146455, e-mail - 
fsvacina@seznam.cz.   
    

PaedDr. F. Svačina

Připomínka k MAX 
areně a odpověď

Na internetový portál „Sdružení cestov-
ního ruchu Jeseníky“ byla dne 5. května 
vložena následující připomínka:

Obsah připomínky:
Návrh starosty České Vsi Mgr. Jindřicha 
Jermáře, že Valná hromada dne 27. 3. 2009 
podporuje záměr vybudování Sportovně-
relaxačního areálu Max arena na Zlatém 
Chlumu v České Vsi, nemá většinovou 
oporu u občanů České Vsi. 
Na základě průzkumu, který provedli od-
půrci výstavby, cca 40% občanů vyjádři-
lo svůj nesouhlas podpisem, cca 30-ti% 
občanů je to jedno, cca 20% občanů sou-
hlasí, cca 10% občanů nesouhlasí, ale z 
různých důvodů nestvrdili svůj nesouhlas 
podpisem. Na základě výsledku tohoto 
průzkumu bylo založeno Občanské sdru-
žení za ochranu zájmů občanů Česká Ves, 
IČO 26564211, jehož cílem je i ochrana 
zájmů občanů proti připravované výstav-
bě Max areny v České Vsi. Pro lepší po-
chopení toho v jakých místech podporuje-
te výstavbu, v podstatě skiareálu, zasíláme 
informační leták.
Za Občanské sdružení za ochranu zájmů 
občanů Česká Ves PaedDr. František Sva-
čina, učitel Tv-Bi a trenér II. třídy běhu na 
lyžích a atletiky - v důchodu a jednatel OS.

Dne 6. května odpověděl předseda Správ-
ní rady Sdružení takto:

Vážený pane,

reaguji na Váš podnět k výstavbě spor-
tovně relaxačního areálu v České Vsi. Po-
kud jste odpůrcem výstavby a organizuje-

Jak bojovat 
s krizí IV.

Dnes zdánlivě odbočím od  vývoje naší státní i domáci ekonomiky a zastavím se u třech 
postřehů, které jsem zaznamenal v minulých dnech. Ten první se týká nepříjemnosti, 
která může potkat téměř každého z nás. Náhodou jsem se potkal s člověkem – bývalým 
kolegou z „ocelovek“, který jak jinak, než v pracovním cosi opravoval na starém 
traktoru. Vypadal docela spokojeně, navíc se kolem něho hemžila spousta domácí 
zvířecí drobotiny a tak jsem ho žoviálně oslovil. Jak se má a tak. Dozvěděl jsem se, 
že tento silný, zdravý a vždy pracovitý člověk, je nyní již půl roku bez práce. To on 
absolutně nemohl pochopit a přiznám se, že já také ne. Jak je možné, že o něho nemá 
nikdo zájem, když přece každý ví, jaký je to pracant. Evidentní rozpor. Sám nemám 
takové manuální schopnosti, zatím jsem díky bohu nezaměstnán nebyl, takže tady jsem 
si uvědomil ten velký společenský kolaps, který bude, jak to vypadá, ještě delší dobu 
narůstat. Ten člověk má ovšem i svoji hrdost a to právem. Neumím si představit, že by 
na obci sekal a hrabal trávu. Musím doplnit, že nejsem přítelem navrhovaných vyšších 
dávek (80% prům. mzdy) v době nezaměstnanosti, protože to může vést k pracovnímu 
nechutenství, ale u tohoto člověka bych to bral. Ten nebude nikdy zahálet a snad brzy se 
vrátí ke každodenní práci. Moc mu to přeji.
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te akce na nepodpoření této aktivity, jsem 
přesvědčen, že zdůrazňujete a případně 
zveličujete negativní dopady realizace 
akce. Takto informovaní občané, jistě ve 
většině s Vámi budou souhlasit. Pro uspo-
kojení svého zájmu a svého přesvědčení 
jste jim jistě nenabídl kladné stránky re-
alizace sportoviště. Jistě jste je neupozor-
nil, že výstavbou areálu vznikne pro ně 
spousta nových pracovních míst, že turis-
té, kteří doposud Českou Ves jen projíž-
děli jako bezvýznamnou nic nenabízející 
vesnici se zde budou zastavovat a přinášet 
do obce potřebné peníze pro vyšší život-
ní úroveň zde žijících obyvatel. Nebo jim 
nabízíte jinou možnost jak se zaměstnat a 
nebýt na podpoře? Máte jinou alternativu, 
snad výstavbou průmyslu? Nebo rozšíře-
ní již tak teď málo prosperující řetězárny. 
Nebo Vám mnoho nezáleží na tom, jak 
budou žít a z čeho bude žít vaši spoluob-
čané? Nebo máte-li jiné lepší řešení, tak je 
nabídněte a udělejte o nich anketu. Případ-
ný kladný výsledek bude zastupitelstvo 
obce jistě velmi rádo řešit.
Poněvadž jsem neobdržel citovaný in-
formační leták, tak nevím kolik občanů 
čítá vaše občanské Sdružení a jaké mají 
projekty pro udržení kontinuity s okol-
ním světem a zajištění důstojného života 
našich spoluobčanů. Pokud chcete něco 
ničit, proti něčemu bojovat, nemusíte na-
bízet alternativu. Velice si vážím postojů 
pana starosty Mgr. Jermáře, protože hledá 
cesty pro rozvoj obce a lepší životní pod-
mínky pro její obyvatele. 
Pane učiteli, nejsem člověk, který by chtěl 
devastovat přírodu za každou cenu, stál 
jsem u zrodu CHKO Jeseníky a mé názo-
ry se nezměnily. Je třeba hledat kompro-
misy, protože i současná lidská populace 
chce spokojeně žít a pracovat a ne na úkor 
ochrany životního prostředí živořit. Proto 
bych byl rád a to je jen můj názor, kdyby 
vaše Občanské sdružení hledalo alternati-
vy a kompromisy a nestavělo se do pozice 
nátlakové skupiny pro vyřešení vlastních 
zájmů. Vy osobně jste již zabezpečen dů-
chodem a nemusíte mít strach o svoji bu-
doucnost, ale co vaši spoluobčané za je-
jichž „práva“ bojujete?

Co se týká usnesení Valné hromady Jese-
níky - Sdružení cestovního ruchu, musím 
podotknout, že jsme organizací podporu-
jící rozvoj cestovního ruchu, ale to nezna-
mená, že chceme devastovat přírodu. Naše 
organizace má odborníky jejichž názory 
jsou relevantní k zajištění ochrany přírody 
při rozvoji cestovního ruchu.

S přáním příjemného dne

Zdeněk Zerzáň
Předseda správní rady

Mnozí jste již zjistili, že v obci působí 
vcelku sympatická nezisková společnost 
Silezika, s.r.o., která se snaží vnést do této 
doby moderní prvky soužití občanů. Má 
více nápadů, např. výstavbu netradičních 
menších větrných elektráren, omezit vlivy 
prašnosti na život nás – spoluobčanů. 
atd. Jednatel společnosti pan Grňo (kdo 
má možnost, schopnost i chuť, múže 
k tomuto diskutovat např. na diskusním 
foru českoveského zpravodaje) vyvolal 
jednání se starostou, s obecní radou i 
se spoluobčany Haškovy ulice. Jde o 
prostor směrem k hlavní silnici, který 
si určitě zaslouží zkulturnit. Také si 
myslím, že tam přerostlé smrky a břízy 
nepatří. „Neziskovka“ navrhuje, aby za 
pomoci vlastní iniciativy a s pomocí obce 
byla vytvořena jakási ochranná živá – 
zelená zeď např. z tůjí, která by snížila 

jak prašnost, tak i částečně hluk od projíždějících vozidel. Pan Grňo, jistě sympatický 
člověk si provedl průzkum – anketu, ve které se měli naštívení obyvatelé OKALů 
vyjádřit k projektu, lépe řečeno k nápadu.. Ta anketa měla, jak se ukázala formální 
pochybení (slovo podvod, které uvedl starosta obce je jistě nadnesené) a také nebylo 
vzato dostateně v úvahu, že na daných pozemcích je více spolumajitelů a správců (stát, 
obec, SBD, soukromí majitelé). Myšlenka, že o případnou zeleň se budou dlouhodobě 
starat místní dobrovolníci je trochu idealistická. A teď ta zaměstnanost. Ten nápad není 
vůbec špatný a mohl by nalézt širší měřítko v rámci obce. Ty práce může zvládnout 
technická četa zřízená obcí pod odborným dohledem třeba právě někoho z nezávislé 
organizace. 
Třetí záležitost týkající se získání a udržení zaměstnanosti je současná volební 
propagace kandidujících europoslanců. Před několika dny jsem byl na mítinku ČSSD, 
kde za pomoci pana Škromacha žádal o Vaše hlasy současný europoslanec pan Falbr 
(táta odborářů). Stejně tak tady může hovořit za pár dní Železný, Bobošíková nebo 
Zahradil. Vzdálenost těchto lidí k mému výše nejmenovanému, nyní nezaměstnanému 
příteli je asi jako slunce od České Vsi. K čemu jsou našim lidem europoslanci, ale 
i kraje a mnohačetná ministerstva. K čemu je lidem taková ČT, která přibrala 20% 
zaměstnanců a nám prostřednictvím rady ČT vnutila vyšší poplatky. Proč ta skepse? Při 
výčtu čerstvých, velmi negativních ekonomických informací (stále klesající průmyslová 
a stavební výroba, druhá nejvyšší nezaměstnanost, snižování daňových výnosů a tím i 
snižování sociálních a zdravotních výnosů atd.) je zřejmé, že teprve vstupujeme do 
skutečně živých problémů jednotlivců a rodin. O nich si můžeme více říci v příštím 
vydání po zveřejnění defi citu hrubého domácího produktu za 1. čtvrtletí tohoto roku. 
Když dovolíte, pokusím se suplovat rady občanům NERVu (nezávislá ekonomická rada 
vlády) na naše podmínky NESRu (nezávislá ekonomická soukromá rada). Pokud bude 
nutno, může si někdo jedno písmenko obměnit. I tak to může vypadat.

Zdraví vás Pavel Šimon 

Akce Penzionu 
a Mateřských škol 

Česká Ves 
pálení čarodějnic
Tato akce se zrodila na popud Mateř-
ské školy Holanova. Již vloni byly děti 
u Penzionu pálit čarodějnici, ale letos 
jsme to naplánovali i s druhou mateř-
skou školou. Zaměstnanci Penzionu 
vyrobili čarodějnici 1.5 m vysokou, uč-
nice jí vyrobily pihu a veliký nos a děti 
s paní učitelkou Marcinovou si pro ni 
přišly. Byla vystavená v Mateřské škole 
Holanova a jmenovala se Boženka. Hlí-
dala školičku a někdy i trošku strašila. 

Ale jen ty zlobivé děti.
30.dubna se obě školičky vydaly průvo-
dem a setkaly se u kostela. Téměř všich-
ni byli čarodějové a čarodějky, i paní 
učitelky byly v převlečení k nepoznání.
Pan Podhorný udělal oheň, děti obešly 
v průvodu celý Penzion, potěšily naše 
seniory, zazpívaly Božence několik pís-
niček a Boženka se jako paní Zima dala 
na oheň. Dětem paní učitelky vysvětlily, 
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že teď už bude teplo a pěkně. Nikdo nebyl smutný. Děti 
běhaly, dostaly občerstvení, pití a tradiční penzionové 
koláčky. Až oheň dohořel, akce byla u konce a obě ško-
ly se rozloučily a odešly na oběd. Asi se na nás ten den 
paní kuchařky zlobily, děti zřejmě oběda moc nepojedly. 
Ale akce to byla moc pěkná, sluníčko nás nezradilo a 
důchodcům se to moc líbilo.
Doufám, že tato akce se pro nás stane tradicí.                                                                                       

Dana Vaiglová, vedoucí DPS

V sobotu 25.4.2009 uspořádal šachový oddíl TJ Řetězárna Česká Ves a Základní škola 
Česká Ves mládežnický šachový turnaj. Turnaje se zúčastnilo 22 dětí obou pohlaví ve 
věku od 6 – 15 let z Jeseníku a České Vsi. Turnaj byl rozdělen na kategorie 6-9, 10-12, 
13-15 let a dívčí. Hrálo se 2 x 20 min. na 7 kol. Po urputných bojích na šachovnicích 
skončilo konečné pořadí na prvních třech místech jednotlivých věkových skupin:

6 – 9 let 1. Dostál Aleš  2. Fojtů Filip  3. Holík David
10 – 12 let 1. Chytil Petr  2. Svoboda Dominik  3. Podolský Vojtěch 
13 – 15 let 1. Gnida Patrik  2. Kekely Lukáš 3. Koriťák Pavel
Dívky 1. Tylová Hana  2. Horáčková Johana  3. Koriťáková Anna

Šachovýturnaj

Slovo zastupitele
Vážení spoluobčané!

Pokud jste si pozorně přečetli č.4 našeho 
zpravodaje“, narazili jste na několik
pozoruhodností, které  proběhly na zastu-
pitelstvu.

1. Ve slově starosty je uvedeno,že byl 
pozastaven projekt „Sběrného dvora“ a 
„technického zázemí“. Zastupitelstvo obce 
na svém 2. letošním zasedání doporučilo 
na návrh „Komise pro priority“ (členem 
je i starosta) sloučit oba projekty do jed-
noho a připravit realizaci. Vedení obce se 
na 3.zasedání zastupitelstva pokusilo toto 
rozhodnutí obejít, ale pozorností zastu-
pitelů se tak nestalo. Starosta obce stále 
trvá na lokalitě u p. Petra Blahuška, kde 
s realizací nesouhlasí lidé z okolí. Tímto 
postojem se oddaluje realizace výstavby 
na jiné lokalitě. Rovněž realizace hřiště u 
kostela, kterou prosadil starosta proti vůli 
lidí, je stejný problém. Umístěním u fary, 
kde bude centrum pro matky a děti, je roz-
hodně vhodnější.

2. V přepisu „Usnesení zastupitelstva 
obce č.2“, kde jsem byl ve funkci před-
sedy návrhové komise, článku III, bod 1, 
je uvedena nesprávná informace. Já jsem 
na uvedeném jednání přednesl usnesení 
„Sdružení občanů za rozvoj obce Česká 
Ves“, které do kontrolní komise delegova-
lo svého člena. Tento ze sdružení odstou-
pil a sdružení využilo svého práva
a navrhlo svého nového zástupce. Tento 
demokratický návrh však nebyl schválen. 
Tolik na vysvětlení, protože bylo vznese-
no několik dotazů.

3. Jistě jste si přečetli článek v Jesenickém 
týdeníku, který poukázal na podivná jed-
nání vedení obce okolo bazénu v Jeseníku 
a České Vsi. Nejen že uvedli celé zastu-
pitelstvo v omyl, ale tím způsobili sku-
tečnost, že obec asi vynaložila zbytečně 
peníze za zpracování studie.          
4. Rovněž je ekonomicky nevhodné po-
užití daru pro „DPS“. Na zastupitelstvu   
dne 28.4.2009 byl předložen návrh na za-
koupení dalšího – třetího vozidla. Nákla-
dy na provoz a údržbu tří vozidel budou 
značné. Nebylo by vhodné některé starší 
vozidlo zrušit?

5. Kolik obec bude ještě stát I. změna 
územního plánu? Nebylo by vhodnějšího 
použití těchto peněz na vybavení školek a 
školy, DPS a bazénu?

Neustále slyšíme, že starostovi kompliku-
jeme život, ale myslím, že ten problém je 
jinde.

Za „Sdružení občanů za rozvoj obce Česká Ves“          
Ing. Libor Ráb – zastupitel
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Vítězové byli odměněni poháry a věcnými cenami, umístění na druhém a třetím místě 
dostali medaile a věcné ceny, ostatní účastníci obdržely věcné ceny. Poděkování patří 
především rodičům dětí, kteří se fi nančně podíleli na zajištění turnaje. Poděkování patří 
i hlavnímu pořadateli Eduardu Tillovi a jeho pomocníkům Radomíru Čuprovi a ing. 
Bedřichu Výškovi za dobře připravený turnaj a paní Martině Nedavaškové z České Vsi 
za domácí občerstvení pro účastníky turnaje. Hostem turnaje byl předseda Okresního 
šachového svazu Jeseník pan Stanislav Kučera. Pořadatelé děkují sponzorům za jejich 
věcné ceny. Jsou to: Řetězárna Česká Ves, a.s., Auto-Hobby Polišenský, Technické 
služby Jeseník, Priessnitzovy léčebné lázně, a.s., prodejna potravin U Řetězárny, hostinec 
U GARÁŽÍ, Kniha Svatopluk Hastík, Vzájemná zdravotní pojišťovna Jeseník, Warex 
Supíkovice, Elektro EURO plus - Quelle Dvořáček, Auto Janík, MUDr. Karel Slováček, 
VPO Plast, s.r.o. Česká Ves, Campanula spol. s r.o. Jeseník, Tipgames Jeseník, Jubo 
Jeseník s.r.o.    

Václav Toffl 

  

Nejpěknější měsíc v roce je za námi a já 
bych Vám chtěla říct pár slov.V dubnu se 
v Jeseníku uskutečnilo okrskové kolo sou-
těže požárního sportu, kterého se zúčastni-
la i naše výjezdová jednotka.Ve štafetách 
a požárním útoku skončili na 4. místě. 
Členové SDH se také, tak jak to bývá 
zvykem, postarali o stavění májky, kte-
rá zdobí naši obec po celý měsíc květen.
Najdou se ale i takoví jedinci, kteří nepřilo-
ží ruku k dílu a veškerou snahu členů SDH 
zničili za jedinou noc. Moc nás to mrzí, že 
jsou mezi námi ti, co ničí práci druhých !
A teď s té lepší stránky. Družstvo MH se 
v květnu zúčastnilo soutěže o pohár sta-
rosty ve Vidnavě, kde získalo 2. místo a 
ve Velké Kraši 1. místo. Tyto pohárové 
soutěže byly naše první a tady jde vidět 
snahu našich nejmladších členů. Také 
jsme soutěžili ve štafetě 400m překážek 
a PÚ CTIF, kde jsme obsadili 6.místo.
Počasí nám přálo, proto jsme uskutečnili 
malý výlet k prameni, který jsme za do-
provodu pana Romana Janase vyčistili 
a upravili. Poté jsme se vydali ke zlato-
kopeckým štolám a výlet jsme ukonči-
li na ,,Čertových kamenech“, kde jsme 
si mohli udělat oheň a opéct špekáčky.
Touto cestou bych chtěla poděkovat všem 
za pomoc a spolupráci s mladými hasiči. 

Vedoucí MH Baďurová

Zelená 
úsporám
Chcete se dovědět více o dotacích státu na 
zateplení Vašeho domu?

Seminář o dotačním programu Zelená 
úsporám se uskuteční 1. června 2009 
v hotelu Zlatý Chlum v České Vsi.
16:30 – 17:15

Zelená úsporám – dotace na zateplení 
domů a úspory energie

na co je možné dotaci žádat- 
výše dotace, modelové příklady- 
kde a jak požádat- 
projektová dokumentace- 
nejčastější omyly- 

Přednášející: 
Lukáš Vašíček, Lepší dům, s.r.o.
17:15 – 17:30 - Dotazy posluchačů
17:30 – 17:45
Role bank v procesu žádosti o dotaci
Přednášející: Jiří Havlíček, Partners
17:45 – 18:00 - Dotazy posluchačů
18:00 – 18:30
Diskuze a dotazy dle zájmu posluchačů.
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Přišlo jaro do vsi, kde jsi, zimo, kde jsi?
Byla zima mezi nama a včil už je za horama,

hu, hu, hu, jaro už je tu!

Ve středu 15.dubna 2009 proběhla na naší škole soutěž zpěváků lidových písní 
„Zvoneček 2009“. Lidové říkadlo z Moravy nám na úvod připomnělo nezadržitelný 
tok času… Dvanáct měsíců uplynulo opět jako voda a i do naší „Vsi“ dorazilo jaro – čas 
lásky, mládí a na naší  škole každoročně čas zpěvu lidových písní.
 V učebně hudební výchovy 2.stupně bylo ve 14 hodin odpoledne plno. Na prezenční 
listině se objevilo celkem 23 podpisů, převážně soutěžících z 1.stupně. Malí zpěváčci 
z 1.stupně předvedli velmi pěkné pěvecké výkony, nebáli se a porota měla opravdu 
nelehký úkol vybrat ty nejlepší z nich. 
Ale odvaha vystoupit nechyběla ani několika žákům ze 2.stupně, kterým bych chtěla za 
účast velmi poděkovat. Jmenovitě: Janu Rakášovi, Lukáši Kekelymu, Kláře Macečkové 
a Janě Pazderové. Proč? Žáků 2.stupně základních škol bývá totiž na pěveckých 
soutěžích většinou jako šafránu. Jako by se každým rokem pomalu, ale jistě vytráceli 
neznámo kam… Uvedu jeden příklad, který mne v tomto školním roce velmi zaujal: 
Začátkem prosince 2008 proběhla v jesenické „Kapli“ soutěž ve zpěvu vánočních koled 
s názvem „Jesenické koledování“. V kategorii „sólo“ se zaregistrovali:

Kategorie A, B – sólo
 (1. - 5. třída)

10 základních škol 
(Bělá pod Pradědem, Bernartice, Česká Ves, Jeseník-B.
Němcové, Lipová, Mikulovice, Písečná, Supíkovice, 
Vápenná, Zlaté Hory)

29 žáků

Kategorie C – sólo
(6. - 7. třída)

ZŠ Česká Ves: 
Gymnázium Jeseník: 
Poláci: 

1 žák
2 žáci
7 žáků

Kategorie D – sólo
(8. - 9. třída)

ZŠ Česká Ves: 
ZŠ Zlaté Hory:
Gymnázium Jeseník: 

1 žák
2 žáci
2 žáci

Zajímavé počty, viďte? Vraťme se však ke Zvonečku 2009. Ve školním kole soutěže 
stanuli na stupni vítězů tito žáci:

1. kategorie (1. - 2. třída):
1.místo: Leona Zálešáková 2.třída

2.místo: Markéta Komínková 2.třída

3.místo: Michal Hradil 2.třída

Natálie Mudrová 1.A

2. kategorie (3. - 4. třída):
1.místo: Ingrid Rakášová 3.B

2.místo: Lucie Baďurová 3.A

3.místo: Evelína Pospíšilová 4.třída

Zuzana Trunečková 4.třída

3. kategorie (5. - 6. třída):
1.místo: Marie Němcová 5.třída

2.místo: Jakub Horbal 5.třída

4. kategorie (7. - 9. třída):
1.místo: Jan Rakáš 7.třída

2.místo: Jana Pazderová 8.třída

3.místo: Lukáš Kekely 7.třída

Zvoneček 
2009 a něco navíc ...

Hubertův 
pohár 
Poslední dubnový čtvrtek se za nádher-
ného počasí konal již 16. ročník branné-
ho závodu Hubertův pohár. Letos na něm 
nechyběli ani naši zástupci, a tak jsme si 
po dvouleté pauze mohli změřit své síly v 
soutěži, jejímž cílem není jen rychle běžet 
terénem, ale i střílet ze vzduchové pisto-
le, ručkovat na laně přes překážku a házet 
granátem do vytyčeného prostoru. Škol se 
tentokrát sešlo osm, takže po celou dobu 
závodu bylo v okolí fotbalového stadionu 
v Supíkovicích velice rušno. Naši chlap-
ci a děvčata, pro které byla tato sportovní 
událost novinkou, sice neobsadili v celko-
vém hodnocení přední místa, ovšem ani 
nezklamali.
Nejlépe si vedla Dominika Vršanová (7. 
tř.) a Jan Hutyra (8. tř.), kteří ve své ka-
tegorii obsadili shodně místa třináctá. Do 
první dvacítky se pak ještě dostal Petr 
Čermák (8. tř.). Celkově se naše škola 
umístila na 6. - 8. místě. Každý z účastní-
ků byl po doběhnutí odměněn svačinkou v 
podobě vyuzené klobásky, pečiva a džusu, 
a tak snad nikdo z nich nelitoval, že se této 
zajímavé akce zúčastnil a vyzkoušel si své 
pohybové dovednosti zase trošku jinak.
Všem aktérům ještě jednou děkuji za re-
prezentaci školy a vzorné chování v prů-
běhu celé akce. 

Mgr. J. Procházková

Automobilový 
závodník
Z prvních automobilových závodů do 
vrchu v sezoně 2009 přivezl náš automo-
bilový závodník Marcel Pipek st. na svém 
voze Formule 2 Lotus dva zlaté poháry za 
1. místo 4. 4. a 5. 4. 2009 Mohyla Míru u 
Brna. Zároveň překonal svůj rekord z loň-
ského roku s pevným startem na 400m 
z 5,0 vteřin na 4,81 vteřiny – před všemi 
jezdci České republiky.

-red – 

SE SPORTOVNÍM 
LEZENÍM DO EVROPY 

I DO SVĚTA
Sportovní lezení na obtížnost na umělé 
stěně se letos stalo pro 14-ti letého Petra 
Čermáka mimořádným a úspěšným.
Již koncem loňského roku se rozhodl, že 
se letos bude účastnit závodů vyšší soutě-
že – Český pohár mládeže a ne jen závodů 
na Moravě.
Hned první letošní závod Českého poháru 
mládeže v Hořicích byl nominačním závo-
dem na evropské závody EYS v Imstu (Ra-
kousko). Peťa zde ve své kategorii (chlapci 
nar. 1994, 1995) skončil na čtvrtém místě, 
a to mu stačilo, aby se nominoval do re-
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pokračování na str. 9

dokončení ze str. 7

Na školní kolo soutěže navázalo v pondělí 27.dubna kolo okrskové, ve kterém se 
umístila na 3.místě v kategorii 5. a 6. tříd Marie Němcová. 

Všem zpěváčkům srdečně BLAHOPŘEJEME!!!

A nakonec několik faktů (nikoli pocitů) k zamyšlení; třeba právě pro maminky, které nosí své 
dítko, budoucího žáčka, teprve pod srdcem …  „Z řady vědeckých experimentů vyplývá, že 
rozvoj múzických (hudebních) aktivit zasahuje přímo do základu utváření osobnosti člověka. 
Byly sledovány skupiny dětí, které pěstovaly systematicky hudebně pohybovou výchovu po 
delší dobu, a byly srovnávány s druhými dětmi; z výsledků vyplynulo, že múzická výchova 
měla u nich silný vliv na upevnění psychické stability (děti byly klidnější, vyrovnanější, 
méně neurotické, pohotovější v reakcích, tvořivější). V Maďarsku, kde se věnují úspěšně 
hudebně pohybovým činnostem ve školní i předškolní výchově a kde mají i specializované 
školy s rozšířeným vyučováním hudby a zpěvu, byla zveřejněna řada podobných zjištění – 
např. lepší schopnost soutředění dětí, smysl pro rytmus, schopnost vyjadřování, ale i 
bohatší fantazie, lepší výsledky v organizovanosti samostatné práce žáka s pomůckami, 
lepší výsledky ve všeobecně vzdělávacích předmětech i v tělesné výchově. Přitom je 
důležité, že nezáleží tolik na tom, jak velkých výsledků dítě v té či oné oblasti dosahuje, ale 
jak je jeho osobnost harmonizovaná, sladěná, vyrovnaná. A na tom má právě vydatný podíl 
múzická výchova.“ (citace z knihy Hudba a její svět)

Mgr.Lenka Blašková

Zveme Vás na slavnostní akademii, která se bude konat k příležitosti 30. 
výročí založení MŠ Česká Ves, Holanova 417. Těšíme se na Vás v sále 

hotelu Zlatý Chlum ve čtvrtek 11. června 2009 v 1600 hod. 
Zaměstnanci MŠ 

prezentace ČR mládeže B chlapci na tento 
závod v Imstu. V sobotu 16.5.2009 v Tře-
bíči proběhl druhý závod Českého poháru 
mládeže. Petr zde skončil na třetím místě a 
tím se mu povedlo nominovat na další ev-
ropské závody a dokonce i na Mistrovství 
světa juniorů 2009.  

„Sdružení občanů za rozvoj obce 
Česká Ves“ oznamuje avizované akce

pro rodiče s dětmi.

1. Druhý ročník „Cyklistického výletu 
pro rodiče a děti“, který se koná

   dne 30.5.2009. Sraz účastníků je v 900 
hodin před hotelem Zlatý Chlum.

dokončení ze str. 7

První závod EYS je 23.5.2009 v Imstu 
(Rakousko). O prázdninách by se měl 
Peťa zúčastnit i závodu Petzen Climbing 
Trophy v Petzenu (Rakousko). Mistrov-
ství světa juniorů čeká Petra 28.8.2009 
ve Valence (Francie) a na podzim ještě 
další závod EYS v Edinburghu (Velká 
Británie). Kromě toho má Petr do konce 
roku před sebou ještě čtyři závody Čes-
kého poháru mládeže a Mistrovství ČR 
mládeže.
Držíme Peťovi při reprezentaci ČR i při 
ostatních závodech palce.

Redakce ČVZ

P O Z V Á N K A

Slavnostní akademieakademie  



pokračování na str. 10
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Rok se s rokem sešel a zástupci školy z řad pedagogů a žáků se 
vydali pod „dopravní taktovkou p. Dostála směrem k Plzni. Přesto, 
že odjezd probíhal ještě před ranním rozbřeskem, dorazili všichni na 
smluvená místa včas a očividně dobře naladěni.
Jízda probíhala bez komplikací, a tak jsme do Stodu dorazili 
opět o něco dříve. Po dobrém obědě vedly naše kroky do místní 
zrekonstruované ZŠ, kde všichni obdrželi drobné dárky a kde se 
bylo opravdu na co dívat. Na některých však byla znát únava a 
samozřejmě zvědavost, kde že se bude vlastně letos spát a soutěžit.
Již u vchodu do bývalého vojenského areálu bylo patrné, že 
skutečnost předčila očekávání. A to jste měli vidět rozzářené oči 
dětí, těsně po zhlédnutí pokojů – apartmánů...
Času však nebylo nazbyt, a tak za krátkou chvíli (určenou k 
převlečení) bylo p. ředitelkou zahájeno celé soutěžní odpoledne. Žáci 
byli rozděleni dle ročníků na 18-ti členná družstva, která střídavě 
soutěžila v jízdě zručnosti na kole, ve střelbě ze vzduchové pistole, 
hodu míčkem na cíl a v určování dopravních značek. Chvílemi nás 
zlobilo počasí, které bylo opravdu aprílové, ale vše proběhlo podle 
plánu, a tak mohl být na závěr zapálen táborák s opékáním buřtů.

Vzpomínka

Dne 14.6.2009 by oslavila 
80. narozeniny paní 

Božena Kolková 
z České Vsi. 

S láskou vzpomíná syn 
Miroslav s rodinou, 

vnoučata a pravnoučata. 

dokončení ze str. 8

Účastníci se rozdělí do skupin 
- rodiče a děti do 6 let - vede 

p. Rábová A.
-  děti starší - vede p. Smékal M.
Délka trasy bude upřesněna dle 

požadavku účastníků. Předpokládaný 
směr Česká Ves, Písečná, Supíkovice, 

Červená Voda a zpět.

2. Sportovní den v MŠ Jesenická 
v týdnu od 22.6.2009, dle počasí.

  Přesný termín bude vyvěšen 
na MŠ a OÚ.

Program: závodivé hry pro děti z MŠ 
a děti do 6 let (rodiče se mohou 

přihlásit u ředitelky MŠ Jesenická).
Ceny a občerstvení zajištěny.

Organizace: 
Mgr. Jirešová, Leskovjanová Dis.

Za Sdružení: Ing. Libor Ráb,
Mgr. Alena Jirešová
předseda hospodář 
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Závěrečná diskotéka však byla pro mnohá děvčata tak velkou 
motivací, že se u ohně jen chvíli ohřála a spěchala vykonat potřebné 
úpravy na svém zevnějšku, což mnozí náležitě ocenili.
Po večeři jsme se tedy přesunuli do Kulturního domu. Zde proběhla 
po úvodní části – ofi ciální předávání darů, přivítání hostů, ukázky 
klasických tanců, ocenění nejlepších výsledků – již tolik očekávaná 
diskotéka.
Den druhý probíhal v ryze poznávacím duchu – návštěva plzeňské 
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ZOO, která rozhodně nezklamala (jen toho času kdyby bylo více), oběd v jedné z místních středních škol, nezbytné loučení 
a krátká zastávka v našem hlavním městě. Tady jsme stihli zhlédnout židovskou synagogu, Tylovo divadlo, Týnský palác, 
Ovocný trh, Václavské náměstí a vyslechli i zvonkohru na staroměstském orloji.

dokončení ze str. 9

Po prohlídce historické části a neodmyslitelného oddechu v centru dění vedla naše cesta zpátky 
k domovu za perfektní asistence pana řidiče.
Těsně po 23. hodině jsme dorazili bez problémů do Jeseníku náležitě unaveni a však plni dojmů.
A jak jsme vlastně v soutěžení dopadli? I přes poněkud nejistou přípravu jsme rozhodně nezklamali 
– mezi ml. dívkami se stala celkovou vítězkou K. Juránková, ve starších byla M. Frgálová druhá 
a st. chlapci D. Jaroň, D. Malý a J. Černý si rozdělili 1. - 3. místo!
Co říci na závěr? Tato návštěva partnerské školy ve Stodu u Plzně byla ( což mi jistě ostatní zúčastnění 
kolegové potvrdí) inspirující, velice vstřícná a pohodová. Všichni jsme si ji užili a budeme ještě nějaký 
ten čas jistě na společné chvíle vzpomínat.
Děkuji tedy úplně všem aktérům, kolegům a panu řidiči za velmi dobře vykonanou práci.

Mgr. J. Procházková 

Stavební akce se v obci již rozjíždějí. Zahajuje se opravou lesní cesty – tzv.Peterkova při obecním lese. Provádí ji fma KARETA � 
Bruntál. Zahájena bude i akce – oprava mostku přes náhon poblíž domu p.Dostála. Původně se měl stavět nový v hodnotě 3mil.
Kč. Po přehodnocení stavebními odborníky se provede oprava a zvýšení nosnosti, vše v ceně do 0,5mil. Kč. Dále dojde k opravě 
cesty včetně jejího odvodnění za prodejnou Hruška.

Starosta ještě s dalšími členy Zastupitelstva bude jednat (na základě usnesení posledního Zastupitelstva) koncem května v Olomouci � 
s ředitelem Regionální poradenské agentury Brno o získání dotace na opravu a modernizaci našeho Krytého bazénu.

Také se budou dokončovat chybějící přípojky vody a kanalizace. Kopat se bude u motoprodejny p. Poláška a před hotelem Zlatý Chlum.� 

pokračování na str. 11
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dtp
počítačový design, grafi ka,

zpracování, návrhy

tisk
barevných prospektů, katalogů, 
letáků, brožur, knih, pohlednic, 

kalendářů, vizitek, etiket 
a ostatních produktů

služby a kartonáž
výsek, kroužková vazba, vázání 
časopisů, diplomových prací, 

sbírek zákonů do knih, 
zhotovení krabic, vrtání, 

tisk a výsek

prodej
tiskopisů, obálek, pohlednic, 

známek a kalendářů, školních, 
kancelářských a hygienických 

potřeb, šanonů, xerografi ckého 
papíru za exkluzivní ceny

reklama a distribuce
potisk a prodej reklamních 

předmětů, distribuce tiskovin 
plošná i adresná po celé ČR

vydavatelská činnost
prodej historických pohledů 

a kalendářů 
Šumperka a okolí, možnost 

zakoupení na prodejně, nebo 
objednání přes e-mail

Polská 79/8, 787 01 Šumperk CZ

Tel.: 583 214 987, 
Tel./Fax: 583 216 323, 

Mobil: 602 720 308, 
Mobil DTP: 606 709 907
grafotyp@grafotyp.cz, 

dtp@grafotyp.cz, 
www.grafotyp.cz

dokončení ze str. 10

Pokračuje se v akci „Revitalizace okolí kostela“. Zde se dělá teprve úprava pro-� 
jektu podle připomínek občanů a podle schválené verze Zastupitelstvem. Toto po 
dokončení musí dokumentaci schválit a po zajištění fi nancí se bude výběrovým 
řízením hledat provádějící fi rma.

Dne 2. května pořádal Klub auto-moto veteránů již tradiční spanilou jízdu vete-� 
ránů, „Českoveský okruh“.Účast – jak vozidel, tak i návštěvníků byla poměrně 
značná, díky dobré tradici, organizaci a perfektnímu počasí. Připojujeme několik 
snímků, vystihujících atmosféru.

Všichni jsme jistě přijali s povděkem vyspravení výtluků ve státní silnici. Silničáři � 
si jsou vědomi i špatného stavu hlavně okrajů ve spodní části cesty (před bývalou 
sušičkou, před Dolanskými atd.) Zde se jedná o větší a nákladnější opravy, jako 
např.vyrovnání propadlin. Slíbili starostovi, že s opravou počítají – ale termín za-
tím neznají.

Diskuzní fórum na internetových stránkách obce se pomalu plní. Připomínky a � 
poznámky se týkají např. stavu a vhodnosti přechodů pro chodce, otázce větrných 
elektráren, protiprašných bariér a pod.  Větší počet občanů se zatím nezapojil. Také 
se zde objevil problém, že zde chybí nějaké řízení diskuze. Stalo se totiž u řady 
těchto rubrik jiných provozovatelů, že je nějací dobrodinci zahltí nesmysly. U nás 
je častým hostem jakýsi „Markus“, který zde hlásá své ideje a představy o životě.

- red -

Opustili naše řady: 
Morongová Radmila  41 let 

V měsíci červnu 2009 
narozeniny oslaví: 

Kleiberová Pavlína 81 let
Kolařík Zdeněk 65 let
Jati Pavel 75 let

Spillerová Hedvika 80 let
Michálková Paulína 83 let
Schaumannová Eva 65 let
Mondek Pavel 75 let
Oškera Josef 83 let

Spolecenská 
kronika 
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Měsíčník obce Česká Ves - adresa: Jánského 341, 790 81 Česká Ves. IČO 636037. Tel./fax: 584 428 107, e-mail: info@cves.cz, http://www.cves.cz. 
Evidováno pod č. MK ČR E 14473. Připravuje redakční rada ve složení: Zdeněk Černý, Lucie Hufová, Kateřina Čermáková, Jitka Marcinová, Mgr. Jiří Truneček. Náklad 950 ks. Zdarma

Příspěvky, připomínky a náměty podávejte na uvedené adrese, nebo osobně na obecním úřadě. 

Redakce si vyhrazuje právo v případě potřeby příspěvek zkrátit nebo upravit. Názory v příspěvcích se nemusí shodovat s názory vydavatele.

Plošná inzerce a reklamy podnikatelů: 10,- Kč/cm². Řádková inzerce zdarma. Uzávěrka vždy k 18. příslušného měsíce.

Grafi cká úprava, sazba a tisk: Grafotyp s.r.o. Šumperk
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Křížovka pro chvíle oddechu...

Tajenka:  Je oprava kostela prvním krokem k vybudování …..?
Pomůcky: LAZUR, STS, EVITA, DŘÍK, OAK, UTE, DINAS

Vodorovně:   
A. záda, číselná tipovací hra, konstrukce střechy B. azurit, vojen.kryty, topné těleso C. zuřivost, mrknutí, římská 5, vědecko technická 
společnost (zkr.), netečný plyn D. ukápni, žáruvzdorný vyzdívkový materiál, chem. prvek zn. V E. chem. zn. hliníku, citoslovce 
bolesti, 1.ČÁST TAJENKY, předložka, SPZ Karviné F. polknula vodu, mazejte, pulsoval G. moudrosti, číslovka řadová, tekutiny 
k pití H. SPZ Opavy, třpyt, 2.ČÁST TAJENKY, rolety, umělecká dvojice I. plavat, kořen. zelenina, dravá ryba J. opravna lodí, tlít, 
římsky 500, roh, bývalá zemědělská zkratka K. střed.čára, 3. ČÁST TAJENKY, puls L. ubytovací místo, obývací místnost, známý 
muzikál M. montážník, boční strana, udatný (zastarale) N. domácky Anna, klade na vůz, nevlastní nic O. ukazovací zájmeno, tělo 
šroubu, úhoř (německy), konec motlitby, jak(slovensky)

Svisle: 
1. brečel, stírač podlah, dohmátnutí 2. popěvek, krát (německy), organ.osvob.Palestiny (zkr.), sever.zvíře, Chaplinova manželka 3. 
řecký bajkář, akumulátor (zkr.), polykat vodu, nové kultur.dílo (zkr.) 4. cukl, rest, poddůst.nižší hodnost 5. Slovenská republika(zkr.), 
věž u mešity, není líná 6. zkr.voj.hodnosti, paní, úřední listina, klukovská zbraň 7. označ.našich letadel, SPZ Karviné, talisman, 
vězeň.cela 8. taktéž, opak měkkého, kruhy 9. technický průkaz(zkr.), vojen.akademie(zkr.), funkce ve mlýně, dobytčí nápoj 10. tmel, 
druh tance, nádoba u studny, japon.boj.umění(množ.číslo) 11. SPZ Prahy, vydávalo světlo, sedám si 12. gauč, ohleduplnost, volání 
na Ivana 13. rostl.podobná heřmánku, primáti, stačilo, ukazovací zájmeno 14. ukazovací zájmeno, dub (anglicky), zkr.uměl.školy, 
němec.žen.jméno, námět 15. ničema(ničitel), starořek, spací pytel

Řešení dnešní křížovky doručte na OÚ do 16.6.2009.  
Vylosovaný luštitel (jméno v příštím čísle) obdrží obnos 200,- Kč na OÚ v České Vsi, kanceláři č.1.
Tajenka z čísla 4/2009: 
Vylosována byla: Anna Hernandezová, Jánského 241, Česká Ves. 


